

[Text]

representative and one Social Credit Party representative do compose the Subcommittee on Agenda and Procedure.

If this suggestion meets with your approval, would a member please move it?

Mr. Maine: I so move.

The Chairman: It is moved by Mr. Maine. Is it the pleasure of the Committee to adopt this motion?

Motion agreed to.

The Chairman: The second item is the following: that the Chairman be authorized to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present, provided that both the government and official opposition parties be represented. As you know, those who have been attending this Committee have been working very well with that rule for the last year and I would hope that someone would move that motion.

Mr. Huntington: I so move.

• 1700

Motion agreed to.

The Chairman: The third item is the printing of the evidence; that the Committee print 1,000 copies of the *Minutes of Proceedings and Evidence*. It would seem that 1,000 copies is sufficient for the time being. Mr. Foster, you so move?

Motion agreed to.

The Chairman: The fourth question concerns the time for questions. In the past we have followed a rule which was not in the procedure but which apparently worked out very well, 10 minutes on the first round and five minutes on the subsequent rounds. You know, it is very important for the Chairman to have some rule to go by which is flexible, and of course, 10 minutes could be 11 or could be nine and so on. Are we agreed?

Mr. Huntington: More or less.

The Chairman: Yes. So that is agreed on. The Committee is adjourned to the call of the Chair.

Tuesday, November 21, 1978.

• 1546

The Chairman: Order. I will ask the Clerk to read our Order of Reference.

The Clerk of the Committee: Ordered that Votes 5a, 20a, 25a and 45a relating to the Department of Public Works and Votes 5a, 6a, 10a, L26a, 35a, 40a, 45a and 80a relating to the Department of Energy, Mines and Resources for the fiscal year ending March 31, 1979 be referred to the Standing Committee on National Resources and Public Works.

The Chairman: This is the Order of Reference that we have now from the House.

While we are on orders of reference, may I point out to you that, after discussions with some members of the opposition and also government members, I have submitted to the House leader another reference to repatriate the Hare Report. The order of reference that I have submitted, which is not yet tabled in the House, for the purpose of the record reads as follows:

[Translation]

président, deux représentants du Parti progressiste conservateur et un représentant du Crédit social.

Si vous êtes d'accord avec cette suggestion, un membre du comité voudrait-il proposer une motion à cet effet?

M. Maine: Je propose cette motion.

Le président: La motion est proposée par M. Maine. Le comité accepte-t-il cette motion?

La motion est adoptée.

Le président: Deuxième sujet: que le président soit autorisé à tenir des réunions afin d'autoriser l'impression des témoignages en l'absence d'un quorum, à condition que les partis du gouvernement et de l'opposition officielle soient représentés. Ceux d'entre vous qui ont déjà siégé à ce comité savent que nous avons suivi cette règle l'année dernière et que cela a très bien marché. Je souhaite donc que quelqu'un propose cette motion.

M. Huntington: Je propose la motion.

La motion est adoptée.

Le président: Le troisième point porte sur l'impression des témoignages; que le comité fasse imprimer 1,000 exemplaires des *Procès-verbaux et témoignages*. Il me semble que 1,000 exemplaires suffisent pour le moment. Monsieur Foster, proposez-vous cette motion?

La motion est adoptée.

Le président: Le quatrième point porte sur la durée des questions. Par le passé, nous avons suivi une règle qui ne figure pas dans les règles de la procédure, mais qui a donné satisfaction. Nous avons accordé 10 minutes pour le premier tour et 5 minutes pour les tours suivants. Comme vous le savez, il est très important que le président puisse suivre des règles assez souples. Les questions peuvent bien sûr durer 11 minutes ou même 9 etc. Est-ce que nous sommes d'accord?

M. Huntington: Plus ou moins.

Le président: Oui. Donc vous êtes d'accord. Le comité suspend ses travaux jusqu'à nouvel ordre.

Le mardi 21 novembre 1978

Le président: A l'ordre. Je vais maintenant demander au greffier de lire notre ordre de renvoi.

Le greffier du comité: Il est ordonné que les crédits 5a, 20a, 25a et 45a visant le ministère des Travaux publics et les crédits 5a, 6a, 10a, L26a, 35a, 40a, 45a et 80a visant le ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources pour l'année financière se terminant le 31 mars 1979 soient renvoyés au comité permanent sur les ressources nationales et les travaux publics.

Le président: Tel est l'ordre de renvoi que nous a confié pour l'instant la Chambre.

Pendant qu'il est question d'ordre de renvoi, j'aimerais vous faire remarquer qu'après en avoir discuté avec quelques membres de l'opposition, ainsi qu'avec quelques membres de la majorité, j'ai présenté au Leader de la Chambre un autre ordre de renvoi pour récupérer le rapport Hare. L'ordre de renvoi que j'ai présenté et qui n'a pas encore été déposé à la